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Co chybí studentům ve městě?  

 
Studenti chrudimských středních škol přišli 3. 4. 2019 společně diskutovat o problémech města, které vnímá tato generace 
za důležité pro řešení. Čtyřicet studentů pracovalo v týmech, kde jednotlivé skupiny, zaměřené na všechny oblasti rozvoje 
města určily své dva největší problémy. Po závěrečném hlasování, dle stejné metodiky jako u velkého veřejného 
projednání Desatera problémů města Chrudim, bylo navrženo pro ověření veřejnou anketou 9 problémů.  
V průběhu společných diskuzí byly také zaznamenány i další připomínky, náměty, které budou také posouzeny v komisi 
Zdravého města a MA 21. 
Problémy, které vzešly z tohoto setkání, byly také ověřeny anketou, která proběhla na chrudimských středních školách. 
Do ankety se zapojilo celkem 171 respondentů. Problémy, na jejichž významnosti se shodli jak studenti na veřejném 
projednaní, tak respondenti v rámci otevřené ankety, jsou následující (řazeno abecedně): 
 

 Modernizovat letní koupaliště (přístřešek v případě deště, lavičky) 

 Pořádat více akcí typu (letní festivaly, koncerty,..) RAP, DNB 

 Řešit problematiku špinavého autobusového nádraží  

 Umístit více odpadkových košů (po 100 metrech) 

 Vybudovat cyklostezku na Podhůru 

 Vybudovat novou víceúčelovou sportovní halu 

 


